
Gemeenteraadsvergadering Neerijnen

(16046\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : donderdag 30 mei 2013
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : mevrouw P. van Kuilenburg (GBN), de heer C. Nijhoff (GBN), de heer 
  A.P.M. Veeken (GBN), de heer H.J. Verseijl (CDA), de heer L.D. van Lith 
  (VVD), de heer A. Overheul (VVD), de heer C.F. van Wendel de Joode 
  (VVD), de heer J.G. van Maanen (SGP), de heer H. Mulder (SGP), de heer 
  G.J. van Weelden (SGP), mevrouw H.B. Challik (PvdA), de heer F.A. 
  Beukers (LB), de heer F.C.M. van het Hoofd (CDN), de heer P.J. Scheurwater
  (CDN), de heer A.J. van Hedel (voorzitter), de heer K.G. Steenbergen 
  (raadsgriffier), de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder), de heer T. Kool
  (wethouder) en de heer drs. J. Krook (wethouder).

Afwezig : de heer drs. E.J. van Tellingen (VT).

Nr. Omschrijving agendapunt
1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Er is 
een bericht van verhindering binnengekomen van de heer Van Tellingen (VT).

2. Spreekrecht burgers
Er is in deze vergadering geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

3. Bepaling voorstemnummer
Nummer 14; de heer Scheurwater (CDN).

4. Vaststelling agenda
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) meldt dat zij een Motie vreemd aan de orde 
van de dag wenst in te dienen in deze vergadering.
De voorzitter meldt dat deze Motie zal worden geagendeerd als agendapunt 8.4. 
Tevens geeft hij aan de gestelde raadsvragen conform het RvO artikel 41a van de 
heer Verseijl te behandelen bij de mededelingen, agendapunt 6.
De agenda is gewijzigd vastgesteld.

5. Besluitenlijst van de vergaderingen van 25 april 2013, 
inclusief de Lijst toezeggingen
De heer Verseijl (CDA) verwijst naar de toezegging op bladzijde 2 van de 
wethouder dat hij de beantwoording van de vragen cfm het RvO art. 41a nog zou 
ontvangen, maar heeft nog niets gehad.
Toezegging wethouder Verwoert: er is kennelijk iets mis gegaan in de 
communicatie, maar dat gaat hij spoedig herstellen. U kunt ze tegemoet zien.
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Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) reageert op de besluitvorming bij agendapunt 
8.3 (akkoord gaan met de verdere ontwikkeling van het project Steenweg 57 –
Centrumplan- Waardenburg) op pagina 6. Zij geeft aan dat haar fractie hiermee 
heeft ingestemd, maar wenst nu nog wel even aan te tekenen dat de go/no-go 
beslissing het geval is als de 0-meting wordt gerespecteerd en gehandhaafd.

De heer Veeken (GBN) merkt op dat hij al een paar keer in een publicatie heeft 
gelezen dat er APV-vergunningen met openingstijden voor dorpshuizen worden 
verstrekt tot 01.00 uur, terwijl de APV voorschrijft dat dit tot uiterlijk 23.00 uur 
zou kunnen. Welke tijd moet nu worden aangehouden?
Burgemeester Van Hedel zegt dit merkwaardig te vinden, maar de genoemde en 
vastgestelde tijdstippen in de APV is leidend.

De heer Nijhoff (GBN) vraagt nog maar eens aan de wethouder naar de stand van 
zaken m.b.t. het wegenonderhoud.
Wethouder Kool antwoordt dat hier veel geld in om gaat, alleen al € 58.000,00 
n.a.v. de vorstschade. Vandaar dat er een nieuw beheerplan wegenonderhoud in 
voorbereiding is, die uw raad in het najaar ter vaststelling zal worden voorgelegd.
De heer Nijhoff (GBN) zegt daar niet op te doelen. Hij bedoelt te zeggen een weg 
te kennen die net nieuw is aangelegd, maar nu al weer begint af te brokkelen. Dat 
zou niet mogen gebeuren, anders is dit toch gewoon weggegooid geld.
De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

6. Mededelingen
- Algemene mededelingen
- Gemeenschappelijke regelingen en Verbonden partijen

De heer Verseijl (CDA) leest zijn ingediende raadsvragen conform het bepaalde 
in het Reglement van Orde artikel 41a voor over Van Uden aan de Kerkewaard te 
Haaften.
Toezegging wethouder Kool: hij zal deze mondelinge beantwoording nog 
schriftelijk aan de raadsleden verstrekken, waarbij hij tevens de 3 
gespreksverslagen met het Actiecomité Nee, de Dorpstafel en de firma Van Uden 
ter informatie zal bijvoegen.

7. Hamerstukken
7.1 Lijst ingekomen stukken
Beslui
t

De Lijst ingekomen stukken is ongewijzigd vastgesteld.

7.2 Voorstel tot instemming met de verdeling van de gelden Stichting Varik’s Belang 
voor het jaar 2013 (2013-04-12862)
Besluit:

a. akkoord te gaan met de toekenning van de bedragen en deze toe te kennen 
en/of af te wijzen c.q. opmerkingen te maken conform bijlage 1:

- aan de verenigingen en instellingen in Varik en Heesselt € 63.950,00;
- bijdrage aan de Verenigingsbode € 1.000,00 en
- presentiegelden commissieleden € 312,80.
- Totaal € 65.262,80.

Beslui
t

Zonder beraadslaging besluit de gemeenteraad in overeenstemming met het  
voorstel.
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7.3 Voorstel tot instemming met de fusie tussen de GGD-Rivierenland en de GGD-
regio Nijmegen en het nemen van de daaruit voortvloeiende besluiten in het kader 
van de Gemeenschappelijke regelingen (2013-04-16029)
Besluit:

a. instemmen met de vorming van de nieuwe GGD Gelderland-Zuid;
b. de volgende formele besluiten te nemen:
1. de 42e wijziging van de Regeling Regio Rivierenland vaststellen;
2. instemmen met de Gemeenschappelijke Regeling Gemeentelijk 

Gezondheidsdienst Gelderland–Zuid, zoals deze luidt m.i.v. 1 juli 2013;
3. m.i.v. 1 juli 2013 toetreden tot de Gemeenschappelijke Regeling GGD 

Gelderland-Zuid en
4. m.i.v. 1 juli 2013 aan te wijzen als lid van het Algemeen Bestuur van de 

GGD Gelderland-Zuid, de wethouder met volksgezondheid in zijn 
portefeuille.

Beslui
t

Zonder beraadslaging besluit de gemeenteraad in overeenstemming met het  
voorstel.

7.4 Voorstel tot het indienen van een zienswijze op de jaarstukken 2012 van de 
Veiligheidsregio Gelderland-Zuid (2013-04-16468)
Besluit:

a. in te stemmen met het jaarverslag en de jaarrrekening 2012 van de VRGZ 
onder voorbehoud van het nog te ontvangen advies van de adviesfunctie;

b. in te stemmen met de (concept) zienswijze en
c. het DB van de VRGZ van deze zienswijze op de hoogte te stellen.

Beslui
t

Zonder beraadslaging besluit de gemeenteraad in overeenstemming met het  
voorstel.

7.5 Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Meikampgraaf 14 Hellouw en 
hiervoor geen exploitatieplan conform artikel 6.12 lid 2 Wro vast te stellen
(2013-04-12445)
Besluit:

a. het bestemmingsplan Meikampgraaf 14 Hellouw ongewijzigd vast te 
stellen en 

b. geen exploitatieplan conform artikel 6.12 lid 2 Wro vast te stellen.
Beslui
t

Zonder beraadslaging besluit de gemeenteraad in overeenstemming met het  
voorstel.

7.6 Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Dutry van Haeftenstraat te 
Haaften en hiervoor geen exploitatieplan conform artikel 6.12 lid 2 Wro vast te 
stellen (2013-04-14994)
Besluit:

a. het bestemmingsplan Dutry van Haeftenstraat te Haaften vast te stellen en 
b. geen exploitatieplan conform artikel 6.12 lid 2 Wro vast te stellen.

Beslui
t

Zonder beraadslaging besluit de gemeenteraad in overeenstemming met het  
voorstel.

8. Bespreekstukken
8.1 Voorstel tot het indienen van geen zienswijze op de jaarstukken 2012 Regionaal 

Archief Rivierenland (2013-04-16061)
Besluit:
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1. geen zienswijze in te dienen met betrekking tot de jaarrekening 2012 van 
het RAR en

2. het terug te ontvangen bedrag ad. € 13.746,00 te verwerken in de 
voorjaarsnota 2013.

Beslui
t

Na beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming besluit de gemeenteraad in  
overeenstemming met het voorstel.

8.2 Voorstel tot het indienen van geen zienswijze op de programmabegroting 2014 van 
de Omgevingsdienst Rivierenland (2013-04-16433)
Besluit:

a. geen zienswijze in te dienen op de programmabegroting 2014 ODR.
Beslui
t

Na beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming besluit de gemeenteraad in  
overeenstemming met het voorstel met toepassing van het Amendement daarop.

8.3 Voorstel tot vaststelling van het gewijzigde bestemmingsplan Marijkestraat 2b 
Haaften en hiervoor geen exploitatieplan conform artikel 6.12 lid 2 Wro vast te 
stellen (2013-04-10806)
Besluit:

a. het bestemmingsplan Marijkestraat 2b Haaften gewijzigd vast te stellen en
b. geen exploitatieplan conform artikel 6.12 lid 2 Wro vast te stellen.

Burgemeester Van Hedel zegt dat de heer Van Maanen (SGP) voorafgaand aan 
deze vergadering heeft aangegeven persoonlijk betrokken te zijn geweest bij deze 
locatie. Hij verlaat de vergaderzaal tot na de beraadslaging en stemming.
De heer Beukers (LB) zegt tegen dit voorstel te zullen stemmen uit principiële 
redenen, omdat het hier weer een locatie betreft in het buitengebied.

Beslui
t

Na beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming besluit de gemeenteraad in  
overeenstemming met het voorstel, waarbij opgemerkt dat de fractie van LB tegen 
het voorstel heeft gestemd.

De heer Van Maanen (SGP) neemt weer plaats aan de vergadertafel.
8.4 Motie ontkoppeling grondonderzoeken Waardenburg-Noord en Haaften-Noord

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) leest de motie voor.
De heer Beukers (LB) geeft aan in te kunnen stemmen met de Motie.
De heer Verseijl (CDA) zegt ook in te kunnen stemmen met de Motie.
Mevrouw Challik (PvdA) kan ook instemmen met de Motie.
Burgemeester Van Hedel vraagt schorsing aan om te bezien hoe het college dit 
dient op te pakken binnen genoemd tijdsbestek.

De vergadering wordt geschorst om 20.14 uur.
De vergadering wordt heropend om 20.22 uur.

Burgemeester Van Hedel merkt op dat het hier een Motie vreemd aan de orde van 
de dag betreft waarin iets gevraagd wordt aan het college, waarvoor hij de 
schorsing noodzakelijk achtte. Uw motie spreekt over een “extern” onderzoek en 
nog voor het zomerreces uitgevoerd. Het college is van mening dat zij die opdracht 
verstrekt had gekregen uit de vorige aangenomen motie van Lijst Beukers. We 
gaan er dus vanuit dat het geen externe onderzoek wordt en het college zal er 
verder invulling aan geven. Eergisteren hebben we het er nog over gehad in het 
Presidium en daarin afgesproken dat het dossier Haaften-Noord uiterlijk eind 
volgende week compleet zal zijn. U schetst dat de raadsleden voor Waardenburg-
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Noord voldoende gelegenheid hebben gehad om onderzoeksvragen in te dienen bij 
het college. Het college vraagt zich af of dat ook het geval is en omwille van de 
zorgvuldigheid is de periode van afronding voor het zomerreces van het onderzoek 
niet te halen. Het college pleit er daarom voor bij uw raad om deze Motie niet aan 
te nemen.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) antwoordt dat het woordje “extern” er bewust 
door haar fractie is ingezet. Temeer, omdat de burgemeester inderdaad een paar 
dagen geleden heeft aangegeven, dat het compleet maken van het dossier Haaften-
Noord nog zeker 40 ambtelijke uren zal vergen die eigenlijk moeilijk beschikbaar 
zijn. Om er nu voor te zorgen dat beide onderzoeken de aandacht kunnen krijgen 
die ze verdienen en de ambtelijke organisatie te ontlasten heeft zij voorgesteld om 
het onderzoek Waardenburg-Noord nu te starten en die door een externe te laten 
uitvoeren, waardoor de ambtelijke organisatie Haaften-Noord compleet kan maken 
om die vervolgens ook door een externe te kunnen laten onderzoeken. Daarmee 
ontlast je de ambtelijke organisatie en blijft geen werk door liggen. Maar als de 
overige fracties er moeite mee hebben mag wat haar fractie betreft het woordje 
“extern” weggelaten worden. Wel houdt ze vast aan de opsplitsing en de start van 
het onderzoek Waardenburg-Noord, dat dossier ligt immers al geruime tijd ter 
inzage en is compleet.
De heer Van Maanen (SGP) zegt dat in het Presidium niet alle fractievoorzitters 
het eens zijn met de vraag om het dossier Haaften-Noord eerst nog compleet te 
maken en verder ter inzage te leggen. Wij gaan als fractie daarom niet mee met de 
motie. Het college onderzoekt en trekt de conclusies. Ook het starten kan 
gelijktijdig gebeuren en hoeft niet plaatst te vinden zoals in de motie wordt 
gevraagd. Graag zorgvuldig boven snel.
De heer Van het Hoofd (CDN) geeft aan dat het klopt wat de heer Van Maanen 
zegt. Toch is hij een nadere mening toegedaan. Het dossier Waardenburg-Noord is 
al geruime tijd compleet en wacht nu voor het onderzoek op het compleet maken 
van Haaften-Noord waar al meerdere malen om is verzocht door de 
fractievoorzitters aan de burgemeester. Nu zal het er dan toch van komen en is het 
eind volgende week zo ver. Het gaat uiteindelijk om de inhoud, dus kan 
Waardenburg-Noord nu starten en als het woordje “extern” vervalt en de opdracht 
gewoon bij het college blijft liggen dan stemt zijn fractie in met de motie.
De heer Van Lith (VVD) geeft aan dat “extern” niet de afspraak was uit de vorige 
aangenomen motie van Lijst Beukers. Hij heeft zojuist de toelichting van het 
college aangehoord. Hij hecht aan zorgvuldigheid van de onderzoeken en gunt het 
college hiervoor dus meer tijd, maar wil dan wel graag van het college horen 
wanneer hij de rapportages wel tegemoet kan zien.
De heer Verseijl (CDA) geeft aan ook het woordje “extern” eruit te willen 
hebben. Ook een maandje langer is voor hem geen probleem. Hij stemt voor de 
motie.
De heer Beukers (LB) had zich wel kunnen vinden in “extern”, dat was immers 
ontlastend geweest voor de organisatie.
Mevrouw Challik (PvdA) wil graag minder hoge kosten voor een onderzoek. Wel 
openbaarheid van de uitkomst, die secuur tot stand moet komen en het college daar 
meer tijd voor gunnen.
De heer Van Maanen (SGP) zegt dat als hij het allemaal zo aanhoort hij er van uit 
gaat dat de motie aangepast moet gaan worden.
De heer Van Lith (VVD) zegt dat hij nog geen antwoord heeft gekregen op zijn 
vraag aan het college.
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Wethouder Kool vraagt de raadsleden of zij kunnen aangeven, of zij vinden dat 
het dossier Waardenburg-Noord inderdaad compleet is, of zij voldoende 
gelegenheid hebben gehad om het te kunnen inzien en of zijn voldoende tijd 
hebben gehad om gerichte onderzoeksvragen te stellen aan het college over dat 
dossier. Als er geen vragen meer over gesteld zullen gaan worden, dan kan wat 
hem betreft het onderzoek naar Waardenburg-Noord wel starten, maar die zal niet 
meer voor het zomerreces worden afgerond. Voor wat betreft het verzoek om het 
“extern” te laten uitvoeren merkt hij op dat hem dat dan ook altijd nog interne uren 
ambtelijke inzet zal kosten. Gedegenheid kost tijd, dus kan het gewoon niet voor 4 
juli gereed zijn. Hij pleit er voor om het zo spoedig mogelijk gereed te hebben, 
maar dus niet meer voor het zomerreces.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) geeft aan dat Waardenburg-Noord 
ontwikkeling is op particuliere gronden en niet op gemeentegronden. De stukken 
van het principeverzoek van de ontwikkelaar zitten in het dossier en ook de 
gespreksverslagen. Het dossier Haaften-Noord is nog steeds niet compleet en kost 
nog zeker 40 ambtelijke uren om die compleet te krijgen. Zij wil haast maken met 
het wegpoetsen van de smet die door dit onderzoek naar Waardenburg-Noord toch 
op haar partij GBN rust.
De heer Van Lith (VVD) wenst nog de mogelijkheid te nemen het dossier 
Waardenburg-Noord in te zien en zal nog gerichte vragen hieruit stellen over 
vooral de raakvlakken van dit initiatief met de op te stellen structuurvisie. In het 
dossier Haaften-Noord heeft hij een procesverslag gezien en kan vanaf 2006 de 
procedure op hoofdlijnen volgen. Het taxatierapport ontbreekt, maar hij heeft wel 
cijfers opgeschreven. Wel vindt hij dat raadsleden gewoon kennis moeten kunnen 
nemen van de inhoud. Hij hecht aan zorgvuldigheid dus kan hij erin mee stemmen 
om de onderzoeken na het zomerreces rond te hebben.
De heer Beukers (LB) verwijst naar de huizenbouw bij de Coöp., waarvoor dat 
centrumplan is gesplitst. De vraag van de heer Van Lith over de invloed op de 
structuurvisie vindt hij wijs. Waarom doen we dit eigenlijk vraagt hij zich af.
Wethouder Kool concludeert nog zeker van 1 partij vragen te mogen ontvangen.
De heer Van het Hoofd (CDN) geeft aan geen vragen meer te stellen. Hij 
vertrouwt er op dat het een gedegen onderzoek zal zijn, waarbij een tijddruk niets 
toevoegt. Hij wil wel dat er een gedegen stuk op tafel verschijnt.
Mevrouw Challik (PvdA) wenst nog wel de mogelijkheid te krijgen om vragen te 
stellen. Daarbij wil ze secuur te werk gaan en komt morgen langs bij de 
raadsgriffier om het dossier in te zien. Ze gaat niet mee met de motie.
De heer Verseijl (CDA) vindt het een helder dossier en heeft daarover geen 
vragen meer. De tijdsdruk mag er wat hem betreft vanaf gehaald worden.
De heer Veeken (GBN) vraagt zich af of het dossier Haaften-Noord nog wel 
compleet komt en wanneer.
Burgemeester Van Hedel antwoordt dat hij dat net heeft trachten uit te leggen, dat 
dit eind volgende week het geval zal zijn.
De heer Beukers (LB) gaat er van uit dat de heer Van Lith zijn woord houdt en 
het dossier nog gaat inzien en de vraag zal stellen over die relatie met de 
structuurvisie. Dat wacht hij graag af, dus zal hij verder geen vragen meer gaan 
stellen. Wel ondersteunt hij de motie.
De heer Van Lith (VVD) stelt de heer Beukers voor om samen die vragen op te 
gaan stellen.
De heer Van Maanen (SGP) heeft tot nu toe gewacht op complete dossiers en had 
niet begrepen dat Waardenburg-Noord al compleet zou zijn. Hij heeft dus ook nog 
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niet de tijd genomen om het in te zien. Hij zal daar maandag tijd voor vrij maken.
Burgemeester Van Hedel concludeert dat de fracties vinden dat het dossier 
Waardenburg-Noord compleet is en dat er nog een aantal raadsleden zijn die 
onderzoeksvragen zullen gaan stellen. Hij verzoekt daarom uiterlijk komende 
maandag die onderzoeksvragen naar het college toe te zenden, dan kan dit 
onderzoek in de loop van volgende week starten. Waarbij opgemerkt dat 
zorgvuldigheid boven snelheid gaat. Dus wel zo spoedig mogelijk een 
onderzoeksresultaat maar niet meer voor het zomerreces. Hij vraagt de fractie van 
GBN of ze de motie willen handhaven.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) reageert door te stellen dat wat haar fractie 
betreft niet de hele motie gehandhaafd hoeft te worden, maar dat ze toch wel graag 
een tijd afspreekt wanneer het onderzoeksresultaat dan wel gereed zal zijn. Zij stelt 
voor de 1e raadcyclus na het zomerreces in september.
Toezegging wethouder Kool: hij zegt toe dat het mogelijk moet zijn om het 
onderzoeksresultaat van Waardenburg-Noord in september gereed te hebben.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) zegt dat deze toezegging van de wethouder 
voor haar fractie voldoende is en trekt namens haar fractie de motie in.

9. Rondvraag
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) zegt in de besluitenlijst van B&W van 14 mei 
2013 gelezen te hebben dat het college heeft besloten om de begunstigingstermijn 
voor het bouwen zonder vergunning Melsinghdreef 1 te Tuil op te rekken, 
waardoor een dwangsom niet te hoeft worden geïnd. Ze zou hierover graag wat 
meer informatie van het college ontvangen.
Wethouder Kool antwoordt dat een besluitenlijst het altijd maar wat cryptisch 
weer geeft. Er is een vergunning verleend voor het verlengen van een schuur, 
waaraan “illegaal” een afdak is gebouwd. Dat afdak zou “legaal” kunnen worden 
bij de vaststelling van het bestemmingsplan buitengebied en daarvoor worden dan 
dubbele leges in rekening gebracht i.p.v. nu een dwangsom op te leggen.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) wil het dossier graag komen inzien.
Wethouder Kool nodigt haar van harte uit en is bereid het eventueel als daar 
behoefte aan is mondeling toe te lichten aan mevrouw Van Kuilenburg.
 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) heeft in diezelfde besluitenlijst van B&W ook 
gelezen dat er een principeverzoek is ingediend voor de bouw van zes woningen op 
het perceel Kerkstraat 29a te Varik.
Wethouder Kool wenst dat ook graag nader toe te lichten aan mevrouw Van 
Kuilenburg en nodigt haar ook daarvoor uit het dossier te komen inzien. Maar in 
het verleden (8 jaar) is er een wijzigingsbevoegdheid opgenomen, waarvan de 
indiener nu graag gebruik wenst te maken.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) snapt niet goed waarom het college 
voornemens is hieraan mee te werken, terwijl we zelf nog met het Molenblok 
Varik zitten. Daar moeten er minder huizen komen en dan bouw je zes huizen in 
een straat erachter bij. Ze maakt graag gebruik van het aanbod van de wethouder 
om ook dit dossier te komen inzien.
 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) roept het college op om bij het rondje schouw 
sportvelden iets meer mee te denken met de verenigingen. Ze weet dat de raad 
beslist, maar ook van het college zelf mag wel eens ideeën worden verwacht, 
vooral als goede argummenten zijn anagedragen om tot kostenbesparing te kunnen 
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komen. Grijp dat dan met beide handen aan en kom met een nieuw raadsvoorstel, 
ondanks het feit dat de raad in januari 2010 het accommodatiebeleid heeft 
aangenomen.
Wethouder Krook zegt dat er eens per drie jaar een schouw op de voetbalvelden 
wordt uitgevoerd. Dat laten we graag door professionals doen die ons goede 
adviezen geven over de onderhoudstaat van die velden en dat alles om hoge kosten 
te voorkomen. Dus niet alleen omdat de raad ons dat heeft opgedragen, maar ook 
omdat wij er zelf weinig verstand van hebben en daarom een deskundige hebben 
ingeschakeld om die schouw voor ons uit te voeren.

De heer Nijhoff (GBN) zegt te hebben gezien dat er nogal wat bordjes 
“grondwaterbeschermingsgebied” zijn verplaatst in Waardenburg. Kan dat zo.
Wethouder Kool antwoordt dat dit een provinciale zaak is. Er zijn grenzen 
verplaatst, waardoor ook de bordjes zijn verplaatst.
 
De heer Nijhoff (GBN) vraagt of er al wat meer bekend is over de samenwerking.
Wethouder Verwoert zegt dat de raad van de gemeente Lingewaal op 23 mei jl 
het onderzoeksrapport voor kennisgeving heeft aangenomen. Zij hebben het 
college daar opgedragen er mee verder te gaan en zullen er in de raad na dez zomer 
verder over discussiëren. Wij hebben als college al besloten daar niet langer op te 
gaan wachten en zullen spoedig, doch nog voor het zomerreces een bijeenkomst 
van de werkgroep samenwerking beleggen om enerzijds de afgelopen periode door 
te spreken en anderzijds onze eigen strategie nader te bepalen. Zodra we een datum 
hebben gevonden zullen we de werkgroepleden hiervoor uitnodigen.
 
De heer Beukers (LB) heeft vernomen dat de Stoepstraat te Opijnen binnenkort 
opnieuw wordt ingetekend. Zijn voormalig verzoek om de paaltjes zodanig neer te 
zetten dat mensen met een rolator en kinderwagens er makkelijker langs kunnen 
lopen ziet hij daarin graag meegenomen. Ook verzoekt hij een parkeerverbod in te 
stellen bij de ingang van Opijnen. 
Wethouder Kool nodigt de heer Beukers uit om contact op te nemen met de heer 
Dollekamp, dan kan hij met hem letterlijk ter plaatse gaan kijken.
De heer Beukers (LB) dankt de wethouder voor de uitnodiging, maar zegt daar 
geen gebruik van te zullen gaan maken. Hij acht de genoemde ambtenaar mans 
genoeg om die uitvoering zelf goed ter hand te nemen.

De heer Beukers (LB) verzoekt het college om serieus om te gaan met de situatie 
Esterweg/Bommelsestraat bij de kinderboerderij. Hij krijgt het gevoel dat er een 
goocheltruc is uitgevoerd. Wat eerst “illegaal” was (plaatsing zeecontainers) is met 
een bestemmingswijziging ineens “legaal” geworden.
Wethouder Kool geeft aan dat er een bouwblok is aangevraagd, die is toegekend, 
daarna is een bouwvergunning aangevraagd en mogen de zeecontainers dus nog 
legaal blijven staan.

De heer Van Maanen (SGP) is gisteravond bij de Regio op bezoek geweest en er 
een ontluisterend beeld opgedaan m.b.t. het beeld die er leeft binnen de Regio. Bij 
sommige gemeenten is de informatieverstrekking via het college goed geregeld, 
terwijl wij er al vaker over spreken en nog steeds verzuipen in de hoeveelheid aan 
informatie. Hij geeft hierbij graag dit signaal mee.
Burgemeester Van Hedel is graag bereid om daar met de raad- en 
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commissieleden nog eens over te spreken in de eerstvolgende commissie Bestuur.
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) merkt nog op dat we al eens hebben 
afgesproken dat het college de diverse vergaderingen met de vele vergaderstukken 
zou reduceren tot hoofdzaken op een A4-tje, waardoor het behapbaar is voor raad- 
en commissieleden. Dus zet daar maar een tijdpad op.

De heer Verseijl (CDA) geeft aan dat er bij het MFC-Haaften een vijver is 
gegraven voor de opvang van water, maar vergeten is er een hek omheen te 
plaatsen.
Toezegging wethouder Verwoert: hij is blij met deze opmerking en zal direct 
actie laten ondernemen ter plaatse. 

De heer Verseijl (CDA) weet niet goed hoe hij dit moet gaan brengen, maar het 
parkeerterrein voor vrachtwagen in Haaften wordt ook gebruikt als 
overnachtingplaats door buitenlandse chauffeurs met alle ongemakken van dien. Er 
zijn daar geen voorzieningen.
Toezegging wethouder Kool: hij merkt op dat er ook geen geld is om 
voorzieningen aan te brengen, maar zal dit intern nog eens bespreken en (mogelijk) 
bezien of er iets aan te doen is.

De heer Van Wendel de Joode (VVD) geeft aan dat de postbode de laatste tijd 
wel erg vaak bij hem thuis post komt brengen vanuit het gemeentehuis. Hij 
verzoekt om alles ineens te bezorgen en niet meer zoveel te printen.

De heer Van het Hoofd (CDN) heeft een opmerking/vraag over het nieuwe 
trottoirs in de Stoepstraat die ook als parkeerplaats wordt gebruikt. Hij verzoekt de 
verkeerscommissie hier eens naar te kijken.
Wethouder Kool geeft aan dat de aandacht daarop al is gevestigd.

De heer Scheurwater (CDN) geeft aan dat de heer Van Maanen hierover ook al 
eens een opmerking heeft gemaakt, maar ook hij vraagt de wethouder of die twee 
draaiingen in de Kaalakkerstraat moeten blijven zitten nu het fietspad er langs is 
gerealiseerd.
Wethouder Kool zegt dat het probleem is dat een 60 km weg ook als zodanig 
ingericht moet zijn, anders kan er niet gehandhaafd worden.
De heer Van Maanen (SGP) is het niet met de wethouder eens. Die draaiingen 
hebben nu geen enkel nut meer voor de veiligheid van fietsers.
Toezegging wethouder Kool: hij zal het verzoek nogmaals inbrengen bij de 
verkeerscommissie.

10. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.35 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de gemeenteraad van Neerijnen
d.d. 4 juli 2013

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen A.J. van Hedel
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